

# GENDER EQUALITY AND SOCIAL INCLUSION STRATEGY FOR A JUST TRANSITION OF AFRICA

[STS 5]

#Africities8



The open session aims at placing issues related to gender equality and the empowerment of women and girls, which are today recognized as key issues to ensure a good and just transition of African cities and local governments towards good governance and sustainable, inclusive and equitable development for all peoples, at the centre of the debate during this important 8th edition of the Africities Summit

## #Becounted #UCLGmeets

Date:  
21 November 2018  
Time:  
9:30 – 12:30  
Venue:  
Casablanca

Organisers:  
Council of European  
Municipalities and Regions  
(CEMR), United Cities  
and Local Governments  
of Africa (UCLG Africa),  
Réseau des Femmes Elues  
Locales d'Afrique (REFELA),  
United Cities and Local  
Governments (UCLG)



# STRATÉGIE D'ÉGALITÉ DE GENRE ET D'INCLUSION SOCIALE, POUR UNE TRANSITION JUSTE DE L'AFRIQUE

[STS 5]

#Africities8



L'objectif de la Session ouverte est de mettre au centre du débat lors de cette importante 8ème édition du Sommet Africités, la question de l'égalité de genre et de l'autonomisation des femmes et des filles, qui est aujourd'hui une des questions clé, pour assurer une transition juste des villes et des gouvernements locaux africains vers une bonne gouvernance et un développement durable, inclusif et équitable, pour les femmes et les hommes

**#Becounted**  
**#UCLGmeets**

Date :  
21 novembre 2018

Heure :  
9:30 - 12:30

Lieu :  
Casablanca

Organisateurs :  
Conseil des Communes et  
Régions d'Europe (CCRE),  
Cités et Gouvernements  
Locaux Unis d'Afrique  
(CGLU Afrique), Réseau  
des femmes élues locales  
d'Afrique (REFELA), Cités et  
Gouvernements Locaux Unis  
(CGLU)



LOCAL 4  
ACTION  
HUB  
by UCLG